
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 11. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 343

Mener ministeren, at det er i overensstemmelse med Børnekonventionens bestemmelser

om barnets tarv, at Udlændingestyrelsen vælger ikke at hastebehandle en sag, hvor to

nyfødte babyer er adskilte fra deres forældre jf. artiklen i Information den 9. januar 2019,

”Familie fik ikke lov til at tage nyfødte tvillinger med til Danmark – nu har de ventet i et

halvt år”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Andreas Steenberg (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Andreas.Steenberg@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
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1/1

Udlændinge- og Integrationsudvalget 2018-19
UUI Alm.del -  Spørgsmål 343

Offentligt


